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W  pierwsze  dni  po  zamontowaniu  progu  spowalniającego,  który  jest  jednocześnie
przejściem dla pieszych prowadzącym do szkoły, kierowcy jeździli na pamięć i z ogromną
prędkością najeżdżali na przeszkodę. Samochody wybijało aż do góry. To najlepszy dowód
na to, że spowalniacz znalazł się tu nieprzypadkowo.

– Mieszkańcy Świętego są zadowoleni z tego rozwiązania – mówi Maria Piechut, radna z Świętego,
która od wielu lat zabiegała o montaż spowalniacza na tej drodze. – Nawet kilka osób mówiło, że
trzeba się zacząć starać o drugi próg przy wjeździe do wsi od strony Lipiec Reymontowskich.
Tekst i fot. Beata Pierzchała

Więcej na ten temat w najnowszym wydaniu „Głosu Skierniewic i Okolicy” w czwartek, 24 maja
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